
  
 

1 
 

Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 7/2023  

Datum:  2023-08-13  

Tid: 10:00 – 16:00  

Plats: Digitalt via Zoom  

Omfattning: § 95 - 111 

 

 

Närvarande:   

Ordförande 

Vice ordförande 

Skattmästare 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Suppleant 

Johanna Wallenqvist Berglund 

Tilde-Lu Storm 

Johanna Ambjörn  

Alva Söderlund 

Emma Lindquist 

Fanny Bergevi  

Roksana Wickman 

Anna Höök  

Ellen Björs, går upp som ledamot under mötet 

 

Anmält förhinder:  

Frånvarande: Tilde Jansson, Ink Norén  

Från kansliet Therese Palm  

Justerare Roksana Wickman  

Vid protokollet Therese Palm  
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§ 95. Mötets öppnande   

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.         

§ 96. Val av justerare  
Roksana Wickman valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 
§ 97. Fastställande och godkännande av dagordningen 

 Dagordningen godkändas efter några justeringar. 
 
§ 98. Ledamotsrunda med åtgärdslista 

Under denna punkt går styrelsen övergripande igenom de aktiviteter respektive ledamot/suppleant deltagit 
på, utöver det löpande styrelsearbetet samt vilka åtgärder som gjorts i åtgärdslistan sedan senaste mötet.  

Roksana – Har varit kontakt med NKU Youth. Möte är planerat till oktober. Återkopplar 
till FS under kommande vecka med datum. 

 Anna – Har arbetat med Rikslägret.  

Tilde-Lu – Har varit ledare på Rikslägret. Har haft en del kontakter med 
jakthundsklubbarna inför föreläsningsserien. Har deltagit på U-SM i monter.  

Fanny – Har deltagit i monter på Modprovet. Har deltagit i monter på U-SM.  

Johanna A – Har arbetat med budget tillsammans med Fanny på kansliet. 

Johanna WB – Varit lägerförälder på Rikslägret och lämnat in indikativ röstning inför KF.  

Övriga hade inget specifikt att rapportera.  

 
§ 99. Föregående mötesprotokoll 

Protokoll 6/2023 – Justerades och lades till handlingarna. 

 

§ 100. Skrivelser och information    

Inkomna skrivelser    

a. Kallelse årsmöte LSU 
Kallelse till LSUs styrelse har inkommit. Styrelsen noterade informationen och 
beslutade att avvakta med beslut om vem som deltar till det konstituerande mötet i 
samband med Representantskapsmötet.  
 

b. Registerutdrag CS 
Svenska Kennelklubbens Centralstyrelse har vid sitt möte den 14-15 juni 2023 
beslutat följande: 
 
§ 88 Diskussions- och strategifrågor 
a) Rutin för uppvisande av registerutdrag för funktionärer i verksamhet med  
barn och unga 
Fanns beslutsunderlag framtaget av kansliet kring nya rutiner för att trygga barn- och ungdomsverksamhet inom SKK-
organisationen. Förslaget har tagits fram i samråd med Sveriges Hundungdom och Svenska Brukshundklubben. 
 
Vad gäller för arrangerande klubb? 
En klubb som arrangerar verksamhet som riktar sig mot barn och unga är skyldig att kontrollera registerutdrag för de 
funktionärer som arbetar på klubbens uppdrag och inom ramen för klubbens verksamhet kommer att ha direkt och 
regelbunden kontakt med personer under 18 år. Kravet gäller samtliga funktionärer som är 15 år eller äldre. 
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Vad gäller för funktionärer? 
Registerutdraget kan beställas från Polisen och ska visas upp för arrangerande klubb, antingen personligen eller via 
post. Utdraget visar endast grova brott; mord, dråp, grov misshandel, människorov, sexualbrott, barnpornografibrott 
eller grovt rån. 
 
Certifierade ungdomsledare 
Sveriges Hundungdom erbjuder tillsammans med Svenska Brukshundklubben och Svenska Kennelklubben alla 
funktionärer inom SKKs verksamhet att bli certifierade ungdomsledare. Certifieringen innebär att du får grundläggande 
utbildning kring att möta barn och ungdomar i vår verksamhet, men också att du får visa registerutdrag i samband med  
certifieringen, och därefter vart femte år. Det innebär att du som är certifierad ungdomsledare inte behöver lämna 
registerutdrag till enskilda klubbar i samband med att du får uppdrag. 
 
CS beslutar att krav på registerutdrag ska gälla för verksamhet där barn och unga är en tydlig målgrupp och att 
införa ”certifierad ungdomsledare” från den 1 januari 2024.  
 
CS beslutar att det även innan det blir ett obligatorium att uppvisa registerutdrag, ska det vara möjligt för arrangör 
av verksamhet som riktar sig mot barn och unga inom SKK att begära detta av instruktörer och funktionärer som 
anlitas för denna typ av verksamhet i samtliga SKKs medlemsorganisationer. 

 
Styrelsen välkomnar detta beslut och kansliet kommer, i samverkan med SKKs kansli 
ta fram information och material för detta, så att det är klart att verkställas 1 januari 
2024.  

 

Utgående skrivelser 

c. Ansökan Allmänna Arvsfonden 
FS meddelade att ansökan till Allmänna Arvsfonden nu gått iväg och att 
handläggningstiden vanligtvis är mellan 5-7 månader.  
 

d. SKK Valberedning Indikativ röstning 

Johanna WB meddelade att hon, enligt styrelsens diskussioner, informella röstning 
och beslut, skickat den indikativa rösningen till SKKs valberedning. 

 

e. SKK Vision - Remissvar  
FS meddelade att hon nu skickat den sammanställda remissen till SKK avseende 
SKKs Vision 2030.  

 

§ 101. Ungdomsrådet 

Lokalklubbskontakter 

Flera klubbar har det tufft med förtroendevalda och engagemang. Det fanns önskemål 
om att kansliet går in och stöttar klubbar i detta. FS bad styrelsen om hjälp att sätta 
klubbarna i kontakt med kansliet för stöd, så att det bli rätt kontaktpersoner från start.  

 

Emma gav förslag på att arrangera Styrelseutbildning 2.0 för dom som är lite mer insatta i 
styrelsearbetet men behöver stöttning och vidareutveckling. Styrelsen tycker att det är en 
bra idé och FS fick i uppdrag att ta med detta förslag till kansliet att ta fram förslag.  

Ytterligare förslag för att stötta och peppa klubbarna var att arrangera föreläsningen  
”Vänd gnället till engagemang” med Malin Widell. 
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FS föreslog styrelsen att fundera på att hålla Representantskapsmötet vartannat år 
digitalt och att då kunna hålla en central verksamhetskonferens för förtroendevalda 
det året istället. En verksamhetskonferens skulle på ett bra sätt kunna skapa utrymme 
för erfarenhetsutbyte, fortbildning och utveckling som sällan hinns med under ett 
årsmöte. Styrelsen skulle fundera på detta till nästa möte.  
 

§ 102.  Kanslirapport 
Sedan förra styrelsemötet har stort fokus legat på planering av Representantskapsmötet 
och alla handlingar som hör till det, såsom budget, verksamhetsberättelse, propositioner, 
etc. Mycket arbetstid har också lagts ned på att få klar ansökan till MUCF, som nu är 
färdigställd och inskickad. Sponsoravtal för 2023 är förhandlade och ligger hos motparten 
för signatur. Utöver detta har det varit semester och en del pyssel inför bland annat U-
SM. 

 

§ 103. Ekonomi   

 Ny resultatrapport kommer till nästa möte 31 augusti. I övrigt gick styrelsen igenom det 
budgetförslag som ska lämnas till årsmötet.  

 

§ 104. Utbildning/verksamhet 

a. Bruksgruppen - Rapport    
Fanny och FS har deltagit vid SBK Blekingedistriktets Modprov. Det var en liten 
tapper skala som tävlade appellklass. Arrangören hade anordnat en mycket trevlig 
tävling för deltagarna och vi fanns på plats hela helgen för att synas.  

 

b. Jaktaktivitetsgruppen – Rapport 
Svenska Jägarförbundets Örebrokrets var med och föreläste vid Rikslägret vilket var 
mycket uppskattat.   

 
c. Rapport Handlingkommittén 

Landslaget har haft sin teambuildinghelg. Den motion som inkommit gällande junior 
hanlding behöver förberedas inför Kennelfullmäktige, så att våra representanter på 
plats kan gå upp i talastolen och ge Sveriges Hundungdoms syn på motionen.  
 

d. Rapport Rikslägret 
Rikslägret rullade på. Deltagarna var mycket nöjda. För att göra Rikslägret lite bättre 
för varje år önskade FS att ledare och lägerföräldrar har ett uppföljningsmöte, för att 
göra en sammanfattning av vad som gick bra och vad som inte gick lika bra samt 
skicka denna till kansliet.  
 

e. Rapport U-SM 
Årets Ungdoms-SM gick bra men vädret hade lite övrigt att önska. Det var mycket 
regnigt i år. Styrelsen diskuterade huruvida Sveriges Hundungdom centralt ska ha 
monter på plats eller inte eftersom arrangemanget är för de redan invigda. Kanske 
kan man tänka sig en monter i lite annan tappning, mer för lokalklubbar och 
medlemmar.  
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f. Träningsläger ihop med SBK  
Årets träningsläger tillsammans med Svenska Brukshundklubben, kommer att hållas 
hos Vilsta Sporthotell, Eskilstuna. Lägret är i dagsläget fullt. I skrivande stund har en 
instruktör hastigt lämnat återbud. FS jobbar för att hitta en ersättare.  

 
NKU Youth och Nordiska Mästerskapet 2023 och 2024 
Fortfarande inget svar gällande hur schemat ser ut för vilket land som ska bära 
Nordiska Mästerskapet 2024 och framåt. FS kontaktar ordförande i SKK angående 
arrangemang 2024 och framåt. 
Under hösten kommer det att hållas ett möte för NKU Youth i Sverige. Roksana 
fick i uppdrag att kolla vilket datum detta ska hållas och återkoppla till FS.  
 

 
§ 105. Representantskapsmöte 2023 

 

a. Rapport från arbetsgruppen 
FS rapporterade angående arbetet med Representantskapsmötet. Styrelsen tog del 
och gick igenom följande:  
- Röstlängd         
- Deltagarlista    
- Kallelse  
- Dagordning       
- Verksamhetsberättelse 2022      
- Balans- och resultatrapport      
- Revisionsberättelse        
- Verksamhetsplan 2024        
- Budget 2024 och 2025     
- Förslag Ungdoms-SM avgift      
- Medlemsavgift 2024-2025      

 
§ 106. Protokoll från övriga hundvärlden, icke hänvisning samt disciplinärenden 

Styrelsen gick igenom de protokoll och de disciplinärenden som inkommit från SKK 
sedan senaste mötet. Nedan återfinns dom paragrafer som i något avseende handlar om 
Sveriges Hundungdom, barn och unga generellt eller beslut/diskussioner som kan 
påverka vår verksamhet avsevärt.  
 

a.  UK 3 - 2023  
§ 57 Information från Sveriges Hundungdom (SHU) 
Sandra Lundin hälsades välkommen för att presentera SHUs projekt ”Let’s walk about it”. Sandra inledde med att berätta 
om projektets nya namn, Rundan. Det är ett 3-årigt projekt finansierat med bidrag från Svenskt Friluftsliv. Syftet är bland 
annat att främja ungas hälsa och öka intresset för natur, rörelse och gemenskap. Tackade ledamöterna för en intressant 
presentation. 

 
Meta Lönnberg informerade om Rikslägret 26 juni – 1 juli i Ånnaboda samt Ungdoms SM 4 - 6 augusti i Uppsala. 
Noterade ledamöterna informationen.  
 
§ 65 UKs distansutbildningsprojekt 
Hundfrisörutbildning på gymnasienivå 
Informerade Hans Balstedt och Susanne Nilsson om dagsläget för utbildningen. Informerade ordföranden om CS tankar 
beträffande tillsättandet av en utredningsgrupp rörande branschorganisation. Ledamöterna diskuterade frågan och  
beslöt lämna önskemål till CS, att dom tillsätter en utredningsgrupp, med uppdrag att utreda frågan om branschorganisation. 
Kommittén önskar att UK tillsammans med kansliet får vara delaktiga i det arbetet. 
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a. JhK 3 - 2023  

§ 47 Marknadsaktiviteter som berör JhK 

Sekreteraren informerade om Hundens dag den 6 maj vid Almunge Hundcenter där sekreteraren representerade SKK JhK i 
monter tillsammans med SHU.  

b. FK 3 - 2023  
§ 63 Projekt 
a) Pågående projekt  
Att fortlöpande söka nya former för att öka intresset för föreningskunskap, särskilt för att engagera fler ungdomar och unga 
vuxna i föreningsarbetet. Kommittén enas om att uppdraget genomförs kontinuerligt genom att den representant från Sveriges 
Hundungdom som är adjungerad till kommittén tar med sig de delar från kommitténs arbete som hen tycker är värdefulla. 

c. CS 3 - 2023  
Se § 100 b 

 

§ 107.  Övriga frågor 

a. Klubbenkäten 
Styrelsen beslutade att låta ny styrelse ta vid när det gäller Klubbenkätens svar.  
 

b. Klubbar, handlingar och bidragsberättigande 
Styrelsen diskuterade det faktum att det är svårt att få in handlingar samt att vissa 
klubbar ligger på gränsen när det gäller antalet barn och unga. Styrelsen kom fram till 
att ett beslut på detta, behöver fattas vid nästa möte den 31 augusti.  
 

c. Instagramveckor 
Styrelsen beslutade att avveckla instagramschemat och att Ellen sköter flödet fram till 
och med ny styrelse är på plats.  
 
 

§ 108. Uppdatering av åtgärdslistan 

Styrelsen gick igenom åtgärdslistan och uppdaterade denna.  
 
§ 109. Omedelbar justering 

Inga ärenden under detta mötet är av den karaktär att de behöver omedelbar justering.  
 

§ 110. Nästa möte 

Nästa möte genomförs den 31 augusti kl. 18:30-20:00 via Zoom.  
 

§ 111. Mötets avslutande 

 Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.   
 
 
 
Mötesordförande                                       Justerare   

Johanna Wallenqvist Berglund      Roksana Wickman 
   
    
 

Vid protokollet  
Therese Palm 
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